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"The Practical Skeptic" is a concise introduction to sociology that focuses on core
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concepts as the central building blocks for understanding sociology. Lisa McIntyre's
straightforward, lively, even humorous style and her emphasis on critical thinking
make this an engaging and user-friendly text for students of all levels. Through this
conversational style students are able to grasp key sociological concepts and learn the
essential lesson that there is much that goes on in the social world that escapes the
sociologically untrained eye.
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评论

国内的社会学教材就应该这么写。

-----------------------------
当年这本书（版本没有这么新）和配套的一本论文集是我的社会学入门教材。。。

-----------------------------
社会学入门，大开眼界，太现实了

-----------------------------
to take a long hard look at familiar worlds
很好读的一本社会学入门小书，书名太到位了。本来被老柴的课影响，觉得社会学很飘
忽，其实人家研究的东西多么practical啊。对理解城社的一些概念会有帮助。
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书评

这本外文教材看完有一个多月了，本来不想多说的。但是一看下学期的课表里居然有社
会学概论，一想到又有这么多人要受到大陆教材的摧残，就想通过简单的比较分析，奉
劝有条件的同学尽量看原版教材。至于怎么弄到原版书，能借的借，借不到的去北上广
淘，淘不到的托国外的朋友买，...  
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